
Naar aanleiding van dit mailtje van de winkeliersvereniging aan het Muntplein aan de 
heer Frans Backhuijs op 19 december 2012, hebben wij getracht in het 
vragenhalfuurtje van de Raadsvergadering van gisterenavond hiervoor aandacht te 
vragen, middels een 9 tal vragen. 
 
Helaas gaf de heer Backhuijs aan, niet bereid te zijn onze vragen te beantwoorden 
omdat deze niet 24 uur van te voren ingediend waren. Aan de datum van de mail kunt 
u zien dat dit ook niet had gekund. Echter vanwege de urgentie dachten wij, dat hij 
daar wel begrip voor zou hebben, helaas een misrekening. 
 
We willen u toch graag informeren over de mail en onze vragen daarover. 
Met vr.gr. fractie Trots en Leefbaar Nieuwegein. 
 
Van: Schenk Holding B.V. 
Datum: 19-12-2012 12:56:36 
Aan: Frans Backhuijs 
Onderwerp: markt 
  
Geachte heer Backhuijs. 
Ik had op 1 december contact met Jeanette Verbeek gezocht omtrent de plannen van de Markt 
op het Muntplein voor de kerst. Zoals u weet is deze altijd op dinsdag, maar door de kerst 
hadden wij al het vermoeden dat dit verschoven zou worden naar de maandag voor kerst. 
Hier was bij ons nog helemaal niets van bekend, ook geen overleg gepleegd. Ik kreeg na veel 
bellen op donderdag 13 december te horen dat mijn klacht in uw overleg met de wethouders 
op dinsdag 18 december zou worden besproken. U begrijpt dat de moeite die ik heb moeten 
doen om een antwoord te krijgen bij mij al niet goed is gevallen. 
 
Het lijkt mij de gewoonste zaak van de wereld om in zulke gevallen overleg te plegen met de 
winkeliersvereniging waar ik voorzitter van ben. Ik ben vandaag gaan bellen om er achter te 
komen wat de uitslag is na uw vergadering. Ook dit is weer een onbehoorlijk bestuur om mij 
niet even op de hoogte te houden. Nadat ik twee telefoontjes heb gepleegd kreeg ik te horen 
dat de markt gewoon verplaats is naar de maandag. Dit met goedvinden van het college van 
B&W. Ik betreur dit ten zeerste en het getuigd van totaal geen begrip voor de middenstand 
van Nieuwegein. Ik zal op mijn beurt gaan bekijken of wij als ondernemers het parkeerterrein 
in de ochtend vroeg gaan afsluiten voor marktkooplui. Misschien dat er dan wel wordt 
geluisterd naar hard werkende ondernemers die hun brood moeten verdienen in minimaal 90 
uur per week. Dus met andere woorden uw college zet hardwerkende burgers aan om 
ongehoorzame burgers te worden. 
 
De ondernemers hebben voor de decembermaand 20.000 euro betaald aan gezelligheid voor 
het winkelende publiek. Het resultaat is dat de markt er van gaat profiteren zonder ook maar 
iets hiervoor te betalen. Wanneer wij als winkeliersvereniging dit gewoon over onze kant 
laten gaan, dan kunt u van mij aannemen dat wij een claim neerleggen bij de gemeente. Ik 
hoor graag een reactie van het college hoe wij het gaan doen a.s. maandag voor kerst. Waar 
blijft nu de veiligheid voor de burgers die zo hoog in het vaandal staan bij uw college? Wij als 
ondernemers zijn er voor om vanaf nu helemaal geen markt meer te hebben op het Muntplein. 
Uw ambtenaar zei tegen mij dat de markt het winkelcentrum versterkt. Nou ik kan u vertellen 
dat ze zeker in zo’n week geen enkele bijdrage leveren aan het centrum . Sterker nog het kost 
de ondernemers een vermogen. 
  
1/ alles op zijn beloop laten met een vergoeding van minimaal 15.000 euro. 
2/ de markt verhuizen naar de zondag 16 december. 
3/ de markt op maandag voor kerst naar Cityplaza. 
4/ Helemaal geen markt. 
5/ protesterende ondernemers die met hun auto’s het parkeerterrein afzetten. 
 



Met belangstelling zie ik uw reactie tegemoet. 
 
 
Onze vragen bedoeld voor het vragenhalfuurtje: 
 
Geachte voorzitter, 
  

1. Kunt het college ons uitleggen waarom het verplaatsen van de dinsdagmarkt 
op het Muntplein van 25 december naar maandag 24 december, niet 
besproken is geworden met de winkeliersvereniging Muntplein? 

2. Deelt het college onze mening dat het niet communiceren met deze 
winkeliersvereniging over de verplaatsing mogelijk kan leiden 
tot escalaties  en mogelijke schadeclaims? 

3. Gaat het college over tot het betalen van de gevraagde vergoeding van 
15.000 euro aan de winkeliersvereniging? 

4. Gaat het college handhavend optreden als de ondernemers daadwerkelijk hun 
auto's op het parkeerterrein parkeren waar de markt plaats gaat vinden? 

5. Gaat het college handhavend optreden als de ondernemers de toegang tot de 
marktplaats voor markt kooplui op enigerlei wijze gaan blokkeren? 

6. Is er geen protocol opgesteld voor de markt als de markt op de feestdagen 
valt?  

7. Zo nee, waarom is er geen protocol daarvoor opgesteld en beschikbaar? 
8. Zo ja, waarom is dit protocol dan niet in werking getreden? 
9. Wat gaat het college doen om deze misstanden in de communicatie voor de 

toekomst te verbeteren? 
  
 
Fracties Leefbaar Nieuwegein en Trots 
  
	  


